
 
 

Referat 
 
 

Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 
den 11. januar kl. 18.30- 20.00, 2022 

 
 
 

 
STED: Teams 

 
 

 
 
 
DELTAGERE 
              

Forældrevalgte:   Medarbejdere:   
Annemette M. G. Hansen               HJ  Julie Aaen FL  
Malene Frølund               HJ  Susanne Jensen KL  
Heidi Selmer Pedersen HJ  Mette Kirkegaard-Kjær HJ  
Henrik Lykke FL Frav. Ledere:   
Peter Enevold Pilgaard FL  Peter Græsdal Tanbæk FL  
Mads U. H. Pedersen FL  Helle Faber KL  
Mette Thaarup KL  Michael Ring HJ  
Birgitte Lorentzen          KL  Rie Dam Vineke HJ  
Laila Hejlesen KL     
Elever:   Pia Bering   
Mille Vestmark Nielsen og 
Nanna Louise Hornhøj Pedersen 

FL  Hans Jørgen Bæk   

Eva Ørum  
Maria Toft 

HJ  
Afbud 

   

Helene Borrisholt 
Natasha Hejlesen Christensen 

KL Frav. 
Frav. 

   

 
 
 
   
DAGSORDEN 
 

      Kl. 18.30-19.10 
 

1. Ansættelse af ny distriktsskoleleder. 
Carsten Otte har dette punkt. 

 
 

 
 

1. Ansættelse af ny distriktsskoleleder 
Carsten gav skolebestyrelsen en oriente-
ring vedr. den kommende ansættelses-
proces. 
 
Der var opklarende spørgsmål til proces-
sen. 
 



Side 2 
 

Bestyrelsen skal vælge 1 forældrerepræ-
sentant fra hver matrikel – det vil sige 3 
forældrevalgte til ansættelsesudvalget. 
 
Bestyrelsen besluttede at indstille følgen-
de til ansættelsesudvalget: 
- Peter Pilgaard (FL) 
- Laila Hejlesen (KL) 
- Heidi Selmer Pedersen (HJ) 
 
Der gives besked til Carsten Otte om 
forældrerepræsentanterne i ansættelses-
udvalget i løbet af uge 3 med navn, e-
mail og telefonnummer. 
 

      
2. Referat og opsamling fra sidste møde 

 
       
 
 
 
 
 
 
Kl. 19.10-20.00 
 

3. Eleverne – hvad er I optager af lige nu 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

4. Sager 
 
Udtalelse vedr. flersprogsstrategi   
Bilag 

      
 
 
 
 

  
2. Referat og opsamling fra sidste møde 

Der var ingen bemærkninger til det ud-
sendte referat. 
 
Det blev dog foreslået, at der blev fulgt 
op på trafiksituationen omkring Præste-
vænget på Hjallerup Skole. Der er lavet 
bedre belysning ved Præstevænget. Hans 
Jørgen og Heidi følger op på den aktuelle 
trafiksituation. 

 
3. Eleverne – hvad er I optager af lige nu 

 
Hjallerup Skole 
Der har været afholdt julekonkurrence i 
december måned, men det var ikke mu-
ligt at få den afsluttet, da eleverne pludse-
lig blev sendt hjem fra skole. 
Der har ikke være afholdt nye elevråds-
møder efter jul. 
 
Klokkerholm Skole 
Mange af elevrådets aktiviteter har været 
aflyst grundet COVID-19. 
 
Flauenskjold Skole 
Mange af elevrådets aktiviteter har været 
aflyst grundet COVID-19. 

 
4. Sager 

 
Udtalelse vedr. flersprogsstrategi 
BÆK gennemgik historikken i forhold til 
2-sprogsområdet. 
BÆK gennem også det materiale, som 
der ønskes at få afgivet høringssvar i for-
hold til. 
 



Side 3 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

5. Orientering 
 
Corona og håndtering af dette. 
 
 
Personalesituationen / Nyt fra skoler-
ne/SFO 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Der er gode intentioner i det fremsendte 
materiale, men der er udfordringer med 
den ressourcetildeling som gives til om-
rådet, da der kun tildeles ressourcer ift. 
elever, som allerede er kendt på hver sko-
le. Hvis man har forholdsvis få 2-
sprogede elever vil det være rigtig svært 
at gennemføre undervisning for de elever 
som kræver 2-sprogsundervisning sva-
rende til ”dansk basis”. 
 
Den foreslåede struktur giver udfordrin-
ger med vidensopbygning ift. området i 
hvert distrikt, da der vil være perioder, 
hvor man ikke har 2-sprogede elever – 
her vil det være bedre at samle undervis-
ning i ”dansk basis” på et sted i Brøn-
derslev Kommune. 
 
Det foreliggende forslag giver en stor 
forskel i det tilbud, som eleverne får i 
hvert distrikt. 
 
BÆK laver et forslag til høringssvar, som 
sendes rundt til bestyrelsen for bemærk-
ninger inden høringssvaret sendes ind. 

 
5. Orientering 

 
Corona og håndtering af dette. 
Se nedenstående 
 
Personalesituationen / Nyt fra skoler-
ne/SFO 
 
SFO’erne 
Der er stort fokus på håndvask, hygiejne 
og opdeling af eleverne i stamgrupper. 
 
Der har desuden været lavet trivselsmå-
linger i alle SFO’erne, som der arbejdes 
meget med. 
Bestyrelsen vil gerne have en tilbagemel-
ding på resultaterne. 
 
Der skal igangsættes arbejde med den fy-
siske APV i hver SFO i den kommende 
tid. 
 
Der ses desuden på økonomien i hver af-
deling, da der er budgetjustering 2 gange 
om året. Der kommer desuden flere børn 
i Klokkerholm SFO, hvilket kræver en 
særlig opmærksomhed på økonomien i 



Side 4 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

6. Formanden 
 
3 punkter til Facebook 

 
 
            

Klokkerholm SFO. 
 

Hjallerup Skole 
Corona fylder meget på skolen lige nu. 
Der er smittede på næsten hver årgang, 
og der er kommet besked om ca. 10 ele-
ver, som er testet positive med PCR-test 
tirsdag i uge 2. 
Forældrene er rigtig gode til at informere 
skolen, når der er elever, som bliver smit-
tede, og der er en god dialog om håndte-
ringen mellem skole og forældre. 
 
Personalet er rigtig gode til at håndtere de 
elever, som bliver konstateret smittet på 
skolen og tackler situationen rigtig flot. 
 
Der følges op på de trivselsmålinger som 
blev lavet sidste skoleår, og hvor der blev 
lavet handleplaner i august. 
 
Klokkerholm Skole 
Corona fylder rigtig meget i dagligdagen. 
Der er blandt andet mange familier, hvor 
forældrene er smittede, hvilket betyder, at 
der er elever, som skal blive hjemme fra 
skole. 
Stor ros til elever, forældre og personalet 
for håndteringen i den svære situation, 
som skolerne står i lige nu. 
 
Der bliver fulgt op på sidste skoleårs triv-
selsmålinger, og de nye skal snart igang-
sættes. 
 
Flauenskjold Skole 
Corona fylder også meget på Flauen-
skjold Skole. Der var et stort smitteud-
brud på skolen op mod jul. 
 
Der følges op på trivselsmålingerne fra 
sidste skoleår.  

 
 

6. Formanden 
Intet 
 
3 punkter til Facebook 
- Igangsættelse af proces for ansættelse 

af ny distriktsskoleleder 
- Stigende elevtal i SFO’erne og sær-

ligt i Klokkerholm SFO 
- Vi glæder os som bestyrelse til at 

kunne igangsætte nye initiativer og 



Side 5 
 

følge op på igangværende processer, 
hvilket vanskeliggøres af COVID-
situationen – mødet tirsdag d. 11/1 
blev afholdt over teams  

 
 

7. Emner/punkter til næste bestyrelses-
møde 

 
 
 

8. Eventuelt 
           

 
7. Emner/punkter til næste bestyrelses-

møde 
- Skolebestyrelsesmøde 

 
 

8. Eventuelt 
- Der er udfordringer med forældre 

som kører deres børn i skole på 
Klokkerholm Skole. 
Der formuleres en orientering til for-
ældrene. Der er en god idé at lave 
grafik i orienteringen til forældrene 
og opsætte skilte med den samme 
grafik, der anviser forældrene, hvor-
dan de skal gøre i forbindelse med af-
sætning af børn om morgenen. Helle, 
Pia, Layla og Susanne formulerer no-
get til forældrene. 
 

        
Næste skolebestyrelsesmøde er onsdag 
den 9. februar på Flauenskjold Skole 

 

 
Udgivelsesdato:     11/1-2022 Referent: MR 
 


